

Ր Ո Վ Ա Ն Դ Ա Կ Ո Ւ Թ Յ Ո Ւ Ն

Աղայան Հ. Մ., Իվանովա Տ. Ս., Մետոյ Վ. Վ., Սուլճիկ Ի. Ս. Գործունեության տար- րական ժրագրերի ուսումնասիրությունը մարդու դիրքի երկարատև պահպանման պրոցեսի կազմում	353
Աղայան Հ. Ս., Իվանովա Տ. Ս., Մետոյ Վ. Վ., Սուլճիկ Ի. Ս. Գործունեության ժրագրերի ինքնաբերական ուսումնասիրությունը մարդու դիրքի երկարատև պահպանման պրոցեսում	363
Աղապկյան Ա. Ի., Ալիսկոպոսյան Լ. Մ., Սրգոյիսանյան Ա. Ա., Ավետիսյան Լ. Ի. Աղ- ջիկների կազմվածքի ինտեգրալ ցուցանիշների բնորոշումը օնտոգենեզի տարրեր փուլերում	374
Ասրգիսյան Մ. Ս., Սրգոյիսանյան Ա. Ա., Հսիկբով Ա. Է. Անոթների պարամետրերի փո- խությունը կապի բաղձալսի վիճակագրական վերլուծությունը և նրանց փոփոխու- թյունները ուղեղի ինֆարկտի օջախում	379
Աղամյան Ս. Ի., Ալլանիկերով Կ. Ռ., Ալլանյան Մ. Գ. Հիվանդացանցների արտե- ֆակտների խանգարումակայուն պրանցումը միկրո-էնՄ-ի միջոցով	386
Ավագյան Ն. Մ., Լադաբյան Ի. Ս. Մահվան ժամկետի որոշումը	390
Մելիքյան Ի. Ս., Ասրգիսյան Ա. Գ. Որոշ ինֆորմացիոն փոխարկումների մասին դի- նամիկ սինսուսիկ էմենտներ պարունակող նեյրոնային ցանցերում	393
Ռուսիսյան Ս. Ա., Մաղարովա Ի. Ի., Սաբաբյան Ժ. Ս., Սահակյան Ա. Գ. Աղեղի պատ- նեղի գծեր առնչությունների լարերինթուսային մարտահրավեր	400
Հաբուրյանյան Ի. Ս., Սահակովա Լ. Ս., Սարգիսյան Գ. Ս., Խաչատրյան Զ. Կ. Հիս- տամիկի ազդեցությունը օրգանիզմի ընթացիկ նյութափոխանակության պահպանման ընթացքում	404
Քալվերյան Է. Ա., Տոնոյան Գ. Ա. Արյունում մշակելի <i>Fetissimulami condit</i> (Bar.) (<i>Diptera, Simuliidae</i>) խրատների ֆենոտիպիկ փոփոխականությունը	409
Չուխաբյան Գ. Պ., Սամվելյան Գ. Ն., Քալվերյան Զ. Ի. Տանձի որոշ սորսերի կարգի- զման և լեզուակերմողների վերաբերյալ ՀայկեՍՀ պայմաններում	417
Համառոտ հաղորդումներ	
Ռադազովա Կ. Ա. Պոպոլյայացիների համեմատությունը ըստ գենետիկական նմանու- թյան աստիճանի	421
Մկրտչյան Հ. Հ., Տրիգոր Յու. Բ. Հոգնաբերական տեսությունների համակարգ միկ- րոկոմպլուսների հիման վրա	423
Ֆարաֆոնով Գ. Վ., Յավրույան Է. Գ. Հաշտատների նիկտերիթիզմներ	425
Յավրույան Է. Գ. Կաշվենյան մեծալիկի <i>Pipistrellus (Vesperugo) savii</i> Bona- parte, 1837 պատեր	427

СОДЕРЖАНИЕ

Агаян Г. Ц., Иванова Т. О., Моттль В. В., Мучник И. Б. Исследование элементарных программ действия в составе процесса длительного поддержания позы человеком	353
Агаян Г. Ц., Иванова Т. О., Моттль В. В., Мучник И. Б. Исследование иерархии программ действия в процессе длительного поддержания позы человеком	363
Магалян А. Р., Епископоян Л. М., Ороухян А. А., Аветисян Л. Р. Определение интегральных показателей телосложения у девочек в различных фазах онтогенеза	374
Саркисян М. А., Ордухян А. А., Акопов С. Э. Многомерный статистический анализ взаимосвязи параметров сосудов и их изменения в области инфаркта мозга	379
Адамян С. Г., Аллавердов К. Р., Мелконян М. Д. Помехоустойчивая к артефактам запись электроретинограмм с помощью микро-ЭВМ	386
Авакян Н. М., Казарян Р. С. Определение давности наступления смерти	390
Мелконян Д. С., Саркисян С. Г. О некоторых информационных преобразованиях в нейронных сетях с динамическими синаптическими элементами	393
Бояхчан О. А., Мадитова И. Р., Саркисян Ж. Г., Саакян С. Г. О роли ограды мозга в лабиринтном поведении крыс	400
Арутюнян Р. А., Саикова Л. А., Саркисян Д. С., Хачатрян Дж. К. Влияние гистамина на температурный гомеостаз организма при разной температуре окружающей среды	404
Жачворян Э. А., Тоноян Г. А. Фенотипическая изменчивость личинок кровососущей мошки <i>Tetistmullum condici</i> (Bar.) (Diptera, Simuliidae)	409
Чолахян Д. П., Самвелян Г. Е., Бахшимян А. И. Об эмбриогенезе и эндоспермогенезе некоторых сортов груши в условиях АриССР	417

КРАТКИЕ СООБЩЕНИЯ

Будагова К. А. Сравнение популяций по степени их генетического сходства	421
Мкртчян О. А., Трисуб Ю. М. Система психофизиологического тестирования на базе микро-компьютера	423
Фарафонова Г. Б., Явруян Э. Г. Никтерибинды Армении	425
Явруян Э. Г. Находки кожановидного нетопыря <i>Pipistrellus (Vespertilio) savii</i> Bonaparte, 1837	427

CONTENTS

<i>Aghayan G. Ts., Ivanova T. O., Mottl V. V., Muchnik I. B.</i> Study of Elementary Programms of Action in the Composition of Continuous Process of Maintenance of Pose of Man	353
<i>Aghayan H. Ts., Ivanova T. O., Mottl V. V., Muchnik I. B.</i> Study of Hierarchy of Action Programms in the Process of Long Maintenance of the Pose of a Man	363
<i>Magaklan A. R., Yepiskoposian L. M., Ordukhanian A. A., Avetisyan L. R.</i> Definition of Integral Indices of Body of Girls in Various Phases of Ontogenesis	374
<i>Sargsian M. A., Ordukhanian A. A., Hakobov S. E.</i> [Multimeasure Statistical Analysis of Correlation of Vessels Parameters and their Changes in the Area of Cerebral Infarction]	379
<i>Adamian S. G., Allahverdiyev K. R., Melkonian M. D.</i> Noise Protected towards Artefacts Record of Electroretinograms with the Help of Micro-ECM	386
<i>Avagian N. M., Ghazartian R. S.</i> Definition of the Time Span of Death	390
<i>Melkonian D. S., Sargsian S. G.</i> On Some Informational Transformations in Neural Networks with Dynamic Synaptic Elements	393
<i>Boyakhchian O. A., Madatova I. R., Sargsian Zh. S., Sahakian S. G.</i> On the Role of the Brain Claustrum in the Maze Behaviour of Rats	400
<i>Harutiunian R. A., Sahakova L. A., Sargisyan D. S., Khachatryan J. K.</i> Effect of Histamine on the Keeping of Temperature Homeostasis of Organism at Various Temperatures of Surrounding Medium	404
<i>Kajvorian E. A., Tonoyan G. A.</i> Phenotypical Variability of Larvae of the Blackfly <i>Tetisimulium condici</i> Rat. (Diptera, Simuliidae)	409
<i>Samvelian G. Ye., Cholukhian D. P., Ekhshinian A. I.</i> On Embryogenesis and Endospermogenesis of Some Sorts of Pear under Conditions of Arm.SSR	417

SHORT COMMUNICATIONS

<i>Budagova K. A.</i> Comparison of Populations according to the Degree of Genetic Likeness	421
<i>Mkrtychian H. H., Trigub Yu. M.</i> System of Psychophysiological Testing on the Base of Microcomputer	423
<i>Farafonova G. V., Yavruyan E. G.</i> Nictitibildes of Armenia	425
<i>Yavruyan E. G.</i> Findings of Leatherlike Big Bat <i>Pipistrellus (Vespertilio) savii</i> Bonaparte, 1837	427